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1  ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΕΣ ΧΩΡΙΣ ΤΕΛΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΑΥΜΑΤΙΕΣ
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1  ΠΕΡΙΠΕΤΕΙΕΣ ΧΩΡΙΣ ΤΕΛΟΣ ΓΙΑ ΕΓΚΑΥΜΑΤΙΕΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,17 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-04-2019

ΤΗΣ ΝΙΚΟΛΕΤΤΑΣ ΜΟΥΤΟΥΣΗ

τάει. Αν δεν ήμασταν εμείς, ποιος θα τους 
φρόντιζε;» αναρωτιέται, παραπέμποντας στις 
διαρκείς προσπάθειες τους να βρουν δωρεές 
και να συνεισφέρουν στους εγκαυματίες.

Μετά την έξοδό τους από το νοσοκο
μείο, οι εγκαυματίες χρειάζονταν φυσιοθε
ραπείες, οι οποίες δεν γίνονται στα δημόσια 
ιδρύματα. Στα κέντρα όπου παρέπεμψαν 
οι αρμόδιοι, είτε δεν υπήρχαν κατάλληλα 
μηχανήματα, είτε δεν είχαν εξειδικευμένους 
φυσιοθεραπευτές ή επαρκές προσωπικό. 
Χρειάστηκε -όπως αναφέρεται- η παρέμβαση 
του Συντονιστικού για να βρεθεί λύση μέσω 
του Κέντρου Αποκατάστασης «Θησέας» του 
Ιδρύματος Λάτση, που καλύπτει τις ανάγκες 
σε φυσιοθεραπείες.

«Χρειάζονται θεραπεία με ειδικές κρέ

μες που δεν καλύπτονται από τον ΕΟΠΥΥ, 
ειδικά ενδύματα και πολλά άλλα», υποστη
ρίζει ο κ. Ανδρονόπουλος. Και σ’ αυτή την 
περίπτωση, ωστόσο, η κρατική πρόνοια δεν 
έδειξε τα απαιτοόμενα αντανακλαστικά. Για 
παράδειγμα, αναφέρεται πως το σωληνά
ριο ειδικής κρέμας κοστίζει 64 ευρώ και 
ένας εγκαυματίας μπορεί να χρειάζεται ένα 
σωληνάριο κάθε εβδομάδα. Προκύπτει, δη
λαδή, ένα σημαντικότατο έξοδο, το οποίο οι 
εθελοντές τρέχουν να καλυψουν με ιδιώτες 
χορηγούς.

Επισημαίνεται, επίσης, το παράδειγμα 
ηλικιωμένων ζευγαριών, που μέχρι πρότινος 
μπορούσαν να καλυψουν τις καθημερινές 
ανάγκες τους. Ωστόσο, τώρα που ο ένας είναι 
εγκαυματίας, ο σύζυγος ή η σύζυγος αδυνατεί

να ανταποκριθεί, οπότε απαιτείται να έχουν 
κάποια γυναίκα στο σπίτι για να τους φρο
ντίζει. Ούτε γι’ αυτή την κατηγορία υπάρχει 
κάποια πρόβλεψη οικονομικής ενίσχυσης.

Ειδική αναφορά κάνει μάλιστα ο κ. 
Ανδρονόπουλος σε πέντε εγκαυματίες, που 
είναι σε παραγωγική ηλικία αλλά τώρα δεν 
μπορούν να δουλέψουν. «Ενα φυσιολογι
κό κράτος θα φρόντιζε να πάρουν κάποια 
αναπηρική σύνταξη, έστω και προσωρινή», 
επισημαίνει. Αντιθέχως, οι εθελοντές κάνουν 
και πάλι τη δουλειά των αρμοδίων.

Οσο για ιην αποκατάσταση του οι
κισμού, όπως καταγγέλλεται, δεν έχει προ
χωρήσει, τίποτα. «Το εργοτάξιο που λέει ο 
Σπίρτζης, απλά δεν υπάρχει. Είναι ακόμη 
κρανίου τόπος...», σχολιάζουν οι κάτοικοι.

Π
έρασαν από την πύρινη 
κόλαση στο Μάτι. Επέζη- 
σαν για να βιώσουν ξανά 
την εγκατάλειψη από το 
κράτος, όπως συνέβη και 
τις ώρες της πυρκαγιάς. 
Πρόκειται για τους εγκαυ
ματίες, οι οποίοι μετά τη 
νοσηλεία τους -πολύμηνη για τους περισ
σότερους- δεν έχουν χείρα βοήθειας από 
το κράτος προκειμένου να αντεπεξέλθουν 
στις δυσκολίες αποκατάστασης.

Ακόμη και ένα επίδομα ύψους 6.000 
ευρώ για τα έξοδα νοσηλείας κατέστη δυνα
τόν να προβλεφθεί έπειτα από διεκδικήσεις 
από χη Συντονιστική Επιτροπή Κατοίκων στο 
Μάτι Αττικής (ΣΕΚΜΑ). «Μετά από οκτώ 
μήνες άρχισαν να παίρνουν το επίδομα και 
οι οκτώ τελευταίοι εγκαυματίες αναμένεται 
να το εισπράξουν την επόμενη εβδομάδα», 
επισημαίνει στον «Φ» το μέλος της Συντονι
στικής και υπεύθυνος για τους εγκαυματίες, 
Αλέξης Ανδρονόπουλος.

Ωστόσο, το κράτος επεφόλασσε μία 
νέα έκπληξη, καθώς καλύπτονται μόνον 
όσοι έζησαν. «Μετά τη νοσηλεία τους, 16- 
17 άτομα πέθαναν. Γι’ αυτά το επίδομα δεν 
προβλέπεται», λέει ο κ. Ανδρονόπουλος, 
αναφέροντας ότι ασκούνται πιέσεις προς 
τους αρμόδιους ώστε να συμπεριληφθούν 
στους δικαιούχους. Το επιχείρημα που αρχι- 
κώς χρησιμοποιήθηκε ήταν πως οι συγγενείς 
των θανόντων έλαβαν αποζημίωση 10.000 
ευρώ. Ωστόσο, αντιτείνεται πως το ποσό 
αυτό δεν συνδέεται με τα έξοδα νοσηλείας 
και το σχετικό επίδομα.

Για όλους τους νοσηλευθέντες εγκαυ
ματίες, ανεξαρτήτως της μετέπειτα εξέλιξης 
της υγείας τους, τα έξοδα ήταν τεράστια 
για τους συγγενείς τους. «Αναγκάζονταν 
επί μήνες να πηγαίνουν καθημερινά στο 
νοσοκομείο, όπου νοσηλευόταν ο συγγε
νής τους, να ξοδεύουν για να τρώνε έξω, να 
χρησιμοποιούν αποκλειστικές, ακόμη και 
να αγοράζουν διάφορα υλικά, όπως γάζες 
ή πάνες», επισημαίνει το μέλος της Συντο
νιστικής.

ΤΡΕΧΟΥΝ 01 ΕΘΕΛΟΝΤΕΣ
Τα προβλήματα, όμως, δεν έχουν τέλος για 
τους εγκαυματίες. «Πρόκειται για μια κατά
σταση που τρέχουμε οι εθελοντές να λύσουμε 
πράγματα, για τα οποία θα έπρεπε να είχε 
επιληφθεί το κράτος», τονίζει ο κ. Ανδρο
νόπουλος. Ακόμη και εάν δεν προϋπήρχαν 
δομές ή σχετικές προβλέψεις, θα έπρεπε 
να υπάρξει άμεση κινητοποίηση από την 
κυβέρνηση και μέριμνα για τη λήψη των 
απαιτοόμενων μέτρων.

«Δεν μπορείς μετά το νοσοκομείο να 
τους αφήσεις. Το κράτος, όμως, τους παρα

ΜΕΤΑ ΤΗ ΦΟΤΙΑ, Η ΕΓΚΑΤΑΛΕΙΨΗ
Δεν έχουν χείρα βοήθειας από το κράτος προκειμένου να αντεπεξέλθουν στις δυσκολίες αποκατάστασης.
Δεν έχει προχωρήσει τίποτα για την αποκατάσταση του οικισμού!
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1  Υπόθεση ξένων επενδυτών η αναδιάρθρωση της
ιδιωτικής υγείας

Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία
έκδοσης:

08-04-2019

Επιφάνεια: 765.13 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 560

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Τα funds 
αλλάζουν 
την ιδιωτική 
υγεία
Εξαγορές

Κορυφώνονται οι διεργασίες 
αναδιάρθρωσης στον χώρο ίων 
ιδιωτικών κλινικών μετά και την 
επισημοποίηση της επικείμενης 
Δημόσιας Πρότασης του fund 
Oaktree για την απόκτηση του 
ελέγχου του Ιασώ, με τον αντα
γωνισμό να μετεξελίσσειαι πλέον 
σε αγώνα επικράτησης ανάμεσα 
σε ξένα funds, σελ. 16
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1  Υπόθεση ξένων επενδυτών η αναδιάρθρωση της ιδιωτικής υγείας
Πηγή: ΝΑΥΤΕΜΠΟΡΙΚΗ Σελ.: 1,16 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-04-2019

Υπόθεση ξένων 
επενδυτών 
η αναδιάρθρωση 
της ιδιωτικής υγείας
Έντονος ανταγωνισμός για επικράτηση στον χώρο

Οι επικείμενες εκλογές και η πιθανή αλλαγή του πολιτικού 
σκηνικού αποτελούν και βασική παράμετρο στην απόφαση fund 
για περαιτέρω επέκταση.

Του Γιώργου Σακκά
gsakkas@naftemporiki.gr

Κ
ορυφώνονται οι διεργα
σίες αναδιάρθρωσης στον 
χώρο ίων ιδιωτικών κλι
νικών μετά και την επισημο- 

ποίηση της επικείμενης δημό
σιας πρότασης του private equi
ty fund Oaktree για την από
κτηση του ελέγχου του ομίλου 
Ιασώ, με τον ανταγωνισμό στον 
κλάδο της ιδιωτικής υγείας να 
μετεξελίσσεται πλέον σε αγώνα 
επικράτησης ανάμεσα σε ξένα 
fund.

Μετά και την ολοκλήρωση 
της συγκεκριμένης διαδικασίας, 
θα διαπίστωνε κανείς ότι ένας 
αρκετά δυναμικός -παρ’ όλα τα 
προβλήματα λόγω της ύφεσης- 
τομέας,αφενός θα ελέγχεται από 
ξένους επενδυτές, αφετέρου θα 
εκπροσωπείται πιθανότατα στο 
ΧΛ. μόνο από τον όμιλο του Ια
τρικού Αθηνών.

Οι όμιλοι CVC (Υγεία-Metro
politan), Ιασώ, Ευρωκλινικής, 
αλλά και το Ντυνάν, εξακολου
θούν να αποτελούν βασικούς 
παίκτες στις διεργασίες στον 
κλάδο. Είναι γνωστό ότι η Ευ- 
ρωκλινική βρίσκεται σε συζη
τήσεις καθώς πλέον έχει έρθει 
η ώρα της αποεπένδυσης του 
fund της Global Finance. Από 
κει και πέρα, στο Ντυνάν, αν και 
φαίνεται να μην προχωρούν οι 
διαδικασίες πώλησης, η διοί
κηση του ομίλου της Τράπεζας 
Πειραιώς επίσημα δηλώνει ότι 
«ακολουθεί τη διαδικασία αξιο
λόγησης των δεσμευτικών προ
σφορών που υποβλήθηκαν κα
τά τη β’ φάση αξιολόγησης η 
οποία ολοκληρώθηκε στις 
15/10/2018». Σύμφωνα με πλη
ροφορίες, οι προσφορές αφο
ρούν σε ένα ξένο fund, αλλά και 
στο Ίδρυμα Αλέξανδρος Ωνά
σης, το οποίο θα ενεργούσε σε 
συνεννόηση με το υπουργείο 
Υγείας.

Ανατρέχοντας στην πιο πρό
σφατη εξέλιξη, υπενθυμίζεται 
ότι την προηγούμενη εβδομά
δα ανακοινώθηκε ότι το Oaktree 
θα υποβάλει την ερχόμενη Δευ
τέρα δημόσια πρόταση για την

Βιοϊαχρική
Εξελίξεις φαίνεται να 
δρομολογούνται και στον κορυφαίο 
όμιλο της αγοράς των 
διαγνωστικών κέντρων, με 
σημαντική παρουσία επίσης και 
στον τομέα των κλινικών, 
Βιοίατρική. Δεν είναι τυχαία μάλιστα 
η ανάληψη καθηκόντων 
συμβούλου διοίκησης. Σύμφωνα με 
τη σχετική ανακοίνωση, η ένταξη 
του κ. Σ. Μπερσίμη, πρώην 
προέδρου του ΕΟΠΥΥ, στην ομάδα 
της Βιοίατρικής ενδυναμώνει το 
σημαντικό έργο που επιτελεί ο 
μεγαλύτερος στον κλάδο, αμιγώς 
ελληνικός, όμιλος στο σύστημα 
υγείας. Πληροφορίες κάνουν λόγο 
για μία αναβαθμισμένη συνεργασία, 
που θα εισάγει τον όμιλο στην 
επόμενη εποχή. Η ανακοίνωση 
αναφέρει χαρακτηριστικά ότι 
στόχος είναι η υλοποίηση έργων 
συνέργειας μεγάλου εύρους μεταξύ 
των επαγγελματιών υγείας, για την 
παροχή υψηλής ποιότητας 
προϊόντων και υπηρεσιών.
Τα ερευνητικά ενδιαφέροντα του κ. 
Μπερσίμη σχετίζονται κυρίως με 
την ανάπτυξη και εφαρμογή 
στοχαστικών μοντέλων επίβλεψης 
και ελέγχου διεργασιών, μεταξύ 
άλλων στην επιτήρηση ασθενειών, 
στην αξιολόγηση υπηρεσιών 
υγείας, καθώς και στην 
παρακολούθηση κλινικών δοκιμών.

απόκτηση του συνόλου των με
τοχών του Ιασώ με προσφερό- 
μενο τίμημα 1,5 ευρώ ανά με
τοχή, ενώ σήμερα θα οριστικο- 
ποιηθεί το θέμα της χρηματο
δότησης από την πλευρά του 
προτείνοντα. Ήδη μέτοχοι που 
εκπροσωπούντο 35% της εται
ρείας έχουν υπογράψει την απο
δοχή της δημόσιας πρότασης, 
ενώ στόχος θα είναι η απόκτη
ση του συνόλου των μετοχών 
της εισηγμένης Ιασώ, με ελά
χιστο πήχη την απόκτηση του 
50% συν μία μετοχή.

Πληροφορίες θέλουν το Oa
ktree, μετά το πέρας της από
κτησης του ομίλου Ιασώ, να πρό
χωμά και σε άλλες εξαγορές προ- 
κειμένου να ενισχύσει τη θέση 
του, καθώς κυρίαρχοι του παι
χνιδιού στον κλάδο αυτή τη στιγ
μή είναι ο όμιλος CVC με μερί
διο που ξεπερνά το 30% και του 
Ιατρικού με μερίδιο άνω του 
20%.

Αξίζει να σημειωθεί επίσης 
ότι ο όμιλος Ιασώ βρέθηκε και 
το 2017 στο επίκεντρο των εξα
γορών, με την πώληση της γε
νικής κλινικής Χολαργού Ιασώ 
General (νυν Metropolitan Ge
neral) προς το επενδυτικό κε
φάλαιο CVC Capital.

Να αναφέρουμε ακόμη ότι 
πληροφορίες θέλουν και το CVC, 
μετά την ολοκλήρωση των διερ
γασιών για την αφομοίωση και 
λειτου ργική αναδιάρθ ρωση του 
επιχειρηματικού σχήματος που 
έχει προκύψει από τις μεγάλες 
εξαγορές, να προχωρά σε νέα 
κίνηση, αλλά μέσα στο 2020. 
Φαίνεται πως οι επικείμενες 
εκλογές και η πιθανή αλλαγή 
του πολιτικού σκηνικού απο
τελούν και βασική παράμετρο 
στην απόφαση του CVC fund 
για περαιτέρω επέκταση. Η πρό
θεση αυτή δείχνει να επηρεά
ζεται αφενός από το τι μέλλει 
γενέσθαι με το Ντυνάν, όπου 
φαίνεται πως υπάρχει και πο
λιτική χροιά στη μη ολοκλή
ρωση της διαδικασίας του δια
γωνισμού, αφετέρου ένας δεύ
τερος όμως, και ίσως σημαντι
κότερος, λόγος αφορά τη συ
νεργασία μεταξύ ιδιωτικού και

δημόσιου τομέα, μια διαδικα
σία την οποία προωθεί η Ν.Δ. 
με βάση και το πρόγραμμα για 
την υγεία που παρουσίασε πρό
σφατα.

Επίσης μία ιδιαίτερα ση
μαντική κίνηση, η οποία φαί
νεται να σηματοδοτεί και την 
όξυνση του ανταγωνισμού στον 
χώρο των ιδιωτικών κλινικών, 
αφορά η ολοκλήρωση της υπο
γραφής της νέας στρατηγικής 
συμφωνίας του CVC με την Εθνι
κή Ασφαλιστική για την κάλυ
ψη των ασφαλισμένων της στα 
νοσοκομεία του ομίλου. Όπως 
αναφέρονταν και στη σχετική 
ανακοίνωση, με τη συμφωνία 
αυτή η Εθνική γίνεται η πρώτη 
ασφαλιστική εταιρεία στην Ελ
λάδα που συνδυάζει τις δυνά
μεις της με τονμεγαλύτερο όμι
λο παροχής ιατρικών υπηρε
σιών.

Ιασώ
Την Παρασκευή επίσης ανα
κοινώθηκαν τα μεγέθη του ομί
λου Ιασώ για το 2018, έτος κα
τά το οποίο ο κύκλος εργασιών 
μετά από Rebate και Clawback 
και αναπροσαρμόζοντας τα με
γέθη του 2017, ώστε να μην πε
ριλαμβάνεται το Ιασώ General 
που πουλήθηκε, διαμορφώθη
κε στα 91,3 εκατ. ευρώ έναντι

85 εκατ. ευρώ. Τα EBITDA αυ
ξήθηκαν στα 25,1 εκατ. ευρώ 
έναντι 21,4 εκατ. ευρώ, ενώ επί
σης τα καθαρά κέρδη έφτασαν 
στα 5,8 εκατ. ευρώ έναντι 12,8 
εκατ. ευρώ. Επίσης ο καθαρός 
δανεισμός σε επίπεδο ομίλου 
μειώθηκε κατά 29%, στα περί
που 79 εκατ. ευρώ, ως αποτέ
λεσμα κυρίως της αποεπένδυ
σης από το Ιασώ General.

Ο κύκλος εργασιών του α’ 
τριμήνου του 2019 σε επίπεδο 
ομίλου αναμένεται στα ίδια επί
πεδα με την αντίστοιχη περίο
δο του 2018.

Η διοίκηση επισημαίνει ότι 
τα στοιχεία δεν έχουν ακόμη 
ελεγχθεί από τους ανεξάρτη
τους ελεγκτές της εταιρείας και 
προηγούνται της δημοσίευσης 
των ετήσιων ελεγμένων ατομι
κών και ενοποιημένων οικονο
μικών καταστάσεων, καθώς και 
της έκθεσης του διοικητικού 
συμβουλίου. Ως εκ τούτου, δύ- 
ναται να αποκλίνουν από τα ορι
στικά οικονομικά μεγέθη της 
χρήσης 2018, τα οποία και θα 
προκύψ ουν έπειτα από την ολο
κλήρωση της σύνταξης των ετή
σιων οικονομικών καταστάσε
ων και τον έλεγχο του ανεξάρ
τητου ορκωτού ελεγκτή λογι
στή.

[SID.-12577025]
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1  Έριξαν ρουκέτα σε νοσοκομείο
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 23 Ημερομηνία

έκδοσης:
08-04-2019

Επιφάνεια: 220.61 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Νέο μακελειό με αμάχουε στη Συρία

Έριξαν ρουκέτα σε νοσοκομείο
ΤΟΥΛΑΧΙΣΤΟΝ 13 άμαχοι σκοτώθηκαν από 
βομβαρδισμούε στη βορειοδυτική Συρία, κυ- 
ρίωε του συριακού καθεστώτοε, εναντίον πε
ριοχών που ελέγχονται από τουε τζιχαντιστέε, 
σύμφωνα με ΜΚΟ. Εννέα άμαχοι σκοτώθη
καν από τουε βομβαρδισμούε στη Συρία σε 
περιοχέε τηε επαρχίαε Ιντλίμπ, που ελέγχεται 
από τουε τζιχαντιστέε, ενώ άλλοι τέσσεριε 
σκοτώθηκαν σε βομβαρδισμούε που εξαπέ
λυσαν ισλαμιστέε εναντίον τηε πόληε Μα-

σιάφ, που ελέγχεται από το καθεστώε, στη γει
τονική επαρχία Χάμα. Το επίσημο συριακό 
πρακτορείο ειδήσεων Sana ανέφερε πωε 
μία ρουκέτα έπληξε νοσοκομείο τηε πό
ληε, με αποτέλεσμα να σκοτωθούν μέλη 
του ιατρικού προσωπικού.Όπωε αναφέ
ρουν τα πρακτορεία, η επαρχία Ιντλίμπ και πε- 
ριοχέε των γειτονικών επαρχιών, Χάμα, Χαλέ- 
πι και Λαττάκεια, εξακολουθούν να διαφεύ
γουν του ελέγχου τηε Δαμασκού.
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1  «Το ΕΣΥ έμεινε όρθιο», είπε ο υπουργός Υγείας
εξαγγέλλοντας προσλήψεις 10 γιατρών

Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-04-2019

Επιφάνεια: 552.74 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ ΣΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟ ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΤΟΥ ΠΓΝΙ

«Το ΕΣΥ έμεινε όρθιο», 
είπε ο υπουργός Υγείας 

εξαγγέλλοντας 
προσλήψεις 10 γιατρών



7;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «Το ΕΣΥ έμεινε όρθιο», είπε ο υπουργός Υγείας εξαγγέλλοντας
προσλήψεις 10 γιατρών

Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 1,3 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-04-2019

Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ ΥΓΕΙΑΣ ΑΝΔΡΕΑΣ ΞΑΝΘΟΣ ΣΤΟ ΔΗΜΟΣΙΟ ΑΠΟΛΟΓΙΣΜΟ
ΤΗΣ ΔΙΟΙΚΗΣΗΣ ΤΟΥ ΠΓΝΙ

«Το ΕΣΥ έμεινε όρθιο», είπε ο υπουργόε Υγείαε 
εξαγγέλλονταε προσλήψειε 10 γιατρών

Ένα από τα μεγαλύτερα δημόσια νοσοκομεία τηε 
χώραε, το Πανεπιστημιακό Νοσοκομείο Ιωαννίνων, επι- 
σκέφθηκε ο υπουργόε Υγείαε Ανδρέαε Ξανθόε, στα 
πλαίσια προγραμματισμένηε επίσκεψηε και ομιλίαε για 
την συμπλήρωση ενόε χρόνου από τη λειτουργία των 
ΤΟΜΥ, εξαγγέλλονταε την άμεση πρόσληψη δέκα ειδι
κευμένων γιατρών.

Ο υπουργόε συνοδευόμενοε από τουε τρειε βουλευ- 
τέε κ.κ. Μαντά, Στέφο, και την Υφυπουργό Παιδείαε 
Μερόπη Τζούφη, παρακολούθησε το δημόσιο απολο
γισμό του διοικητή του Νοσοκομείου Βασίλη Τσίκαρη.

Ο κ. Ξανθόε υποστήριξε ότι το Εθνικό Σύστημα 
Υγείαε, άντεξε την περίοδο τηε κρίσηε κάνονταε για 
ακόμη μια φορά αναφορά στην ελεύθερη πρόσβαση 
όλων στα δημόσια νοσοκομεία. «Το δημόσιο σύστημα 
υγείαε έχει στηριχθεί αυτή την περίοδο παρά τουε πε- 
ριορισμούε. Έχει ενισχυθεί με ανθρώπινουε και υλι- 
κούε πόρουε, το προσωπικό του έχει βοηθήσει στο να 
διατηρηθεί το πολύ καλό επίπεδο υπηρεσιών προε τουε 
ηολίτεε» ανέφερε χαρακτηριστικά.

Επί τηε ουσίαε, ο υπουργόε προανήγγειλε προσλή- 
ψειε δέκα γιατρών ώστε να μειωθεί ο χρόνοε αναμονήε 
των ασθενών στο Τμήμα των Επειγόντων Περιστατικών 
που είναι άλλωστε και ένα από τα βασικά ζητούμενα 
που ανέδειξε και ο διοικητήετου Νοσοκομείου Βασίληε 
Τσίκαρηε παρουσιάζονταε τα αποτελέσματα του απο
λογισμού.

Επίσηε, είπε ότι σε βάθοε τετραετίαε θα προχωρή
σουν προσλήψειε για την ενίσχυση των νοσοκομείων

τηε χώραε, και του Πανεπιστημιακού, με μόνιμο προ
σωπικό «Μετά το Πάσχα θα προκηρύξουμε 1000 μόνι- 
μεε θέσειε γιατρών έκτων οποίων οι 140-145 θα πάνε 
στην 6η ΥΠΕ. Αυτή την περίοδο βρισκόμαστε στη φάση 
τηε εξειδίκευσηε των κενών και τηε κατανομήε των θέ
σεων. Για αυτό το λόγο είναι χρήσιμεε αυτέε οι ενημε- 
ρώσειε και οι συζητήσειε με τιε διοικήσειε των 
νοσοκομείων».

ΜΕΘ Παίδων... όχι και τόσο εύκολο 
εγχείρημα!__________________________

Ο υπουργόε ερωτηθείε για το θέμα τηε λειτουργίαε 
Μονάδαε Εντατικήε θεραπείαε Παίδων στο Πανεπιστη
μιακό Νοσοκομείο, υποστήριξε ότι δεν είναι ιδιαίτερα 
εύκολο... να λειτουργήσει μιαε και δεν είναι θέμα υπο

δομών και μηχανημάτων αλλά στελέχωσηε και άρτιαε 
λειτουργίαε. «Οι Μονάδεε αυτέε δεν είναι τμήματα που 
μπορούν εύκολα να αναπτυχθούν. Στο βαθμό που 
υπάρχει ώριμο σχέδιο για να υλοποιηθεί θα το κά
νουμε... αλλά το μεγάλο στοίχημα είναι η στελέχωση 
και η αποδοτική λειτουργία».

θα αναζητήσει λύσειε για τη λει- 
τουργία τηε Αγγειοχειρουργικήε

Λύσειε για την Αγγειοχειρουργική Κλινική φαίνεται να 
θέλει να δρομολογήσει ο υπουργόε Υγείαε Ανδρέαε 
Ξανθόε. Ο κ. Ξανθόε κατά τη διάρκεια των δηλώσεών 
του - αμέσωε μετά την παρουσίαση του απολογισμού 
τηε διοίκησηε, υποστήριξε ό,τι το ΠΓΝΙ είναι ένα μεγάλο 
νοσοκομείο και θα πρέπει να παρέχει και αυτέε τιε υπη-

ρεσίεε στουε πολίτεε λέγονταε ότι είναι ένα θέμα που 
θα το εξετάσουν.

Όχι άμεσα οι αεροδιακομιδέε από 
το Άκτιο_____________________________

Ο κ. Ξανθόε ρωτήθηκε και για την προοπτική λειτουρ- 
γίαε βάσηε αεροδιακομιδών στο Άκτιο. Ο υπουργόε δεν 
έβγαλε είδηση καθώε όπωε είπε «είναι στα σχέδια η 
λειτουργία βάσηε» χωρίε όμωε καμία αλλά συγκεκρι
μένη ανακοίνωση.

Και ολίγον πρωτοβάθμια...__________
Ο υπουργόε έδωσε και μια γεύση όσων αναμένεται 

να αναλυθούν στην ομιλία που θα κάνει αναφορικά με 
την συμπλήρωση ενόε έτουε από την λειτουργία των 
Τοπικών Μονάδων Υγείαε. «Κάνουμε μια σημαντική 
διαδικασία, δημόσιου απολογισμού. Είναι έναε νέοε θε- 
σμόε, τόσο η λειτουργία των ΤΟΜΥ όσο και ο θεσμόε 
του οικογενειακού γιατρού. Οι πολίτεε αξιολογούν τιε 
δομέε και τιε υπηρεσίεε. Εδώ στην περιοχή σαε έχουμε 
καλή εξέλιξη καθώε έχουμε έξι Τοπικέε Μονάδεε» είπε 
ο κ. Ξανθόε αφήνονταε τα υπόλοιπα στοιχεία για την 
παρουσίαση.

Στο μεταξύ, ο διοικητήε του Πανεπιστημιακού Νοσο
κομείου, στον απολογισμό του αναφέρθηκε εκτενώε σε 
όλα όσα έχουν πετύχει αλλά και στα προβλήματα που 
υπάρχουν κυρίωε με το χρόνο εξυπηρέτησηε των 
ασθενών.
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1  Μεγάλο εμπόδιο οι ελλείψεις γιατρών για τη
δημόσια υγεία

Πηγή: 7ΜΕΡΕΣ ΤΗΣ ΗΠΕΙΡΟΥ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

04-04-2019

Επιφάνεια: 235.7 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μεγάλο εμπόδιο οι ελλείψειε γιατρών για τη δημόσια ογεία
Σύμφωνα με τον Γ.Γ. του Υπουργείου Υγείας

Ε
να από τα μεγαλύ
τερα εμπόδια για 
την ολοκλήρωση 
ins παρέμβασηε 
στην πρωτοβάθμια υγεία 
αποτελεί ο συνδυασμόε 

ins απροθυμίαε των ια
τρών με την αριθμητική 
τουε έλλειψη.

Οι Τοπικέε Μονάδεε Υγείαε 
μπορεί να έχουν φτάσει ήδη ns 
124 σε ολόκληρη τη χώρα, εκ 
των οποίων τέσσεριε στα Γιάν
νενα, οι περισσότερεε όμωε εξ 
αυτών υπολείπονται σε προσω
πικό σε σχέση με το οργανό
γραμμα.

Από την άλλη όπωε ανέφερε ο 
Γεν. Γραμματέαετου Υπ. Υγείαε

Μ Ίm ,ίφ# Λ MJjC -1 U m' 11
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Σταμ. Βαρδαρόε σύμφωνα με 
ρεπορτάζ του ITV, μία μεγάλη 
πρόκληση και ταυτόχρονα ένα 
στοίχημα για την ελληνική κοι
νωνία είναι η αλλαγή τηε νοο- 
τροπίαε, ώστε οι πολίτεε να

αποδεχθούν και να ενισχύσουν 
στην πράξη το ρόλο των ΤΟΜΥ 
και το θεσμό του οικογενειακού 
γιατρού.

Ο κ. Βαρδαρόε βρέθηκε το με
σημέρι τηε Δευτέραε στην

ΤΟΜΥ, στην οδό Ναπ. Ζέρβα, 
που έχει ξεκινήσει τη λειτουργία 
τηε και σε δηλώσειε του στά
θηκε ιδιαίτερα στην έλλειψη που 
παρατηρείται στην ελληνική κοι
νωνία, στιε ιατρικέε ειδικότητεε.

«Φτάσαμε στο 2019 σε μία 
χώρα που παράγει εδώ και δε- 
καετίεε ιατρικό προσωπικό, να 
υπάρχει μεγάλη έλλειψη, αφού 
18.000 γιατροί έχουν εγκατα- 
λείψει τη χώρα, θεωρούμε ότι η 
μεταρρύθμιση στην πρωτοβάθ
μια υγεία με τιε ΤΟΜΥ και οι μό- 
νιμεε θέσειε που 
προκηρύσσονται στο ΕΣΥ μπο
ρούν να ανακόψουν αρχικά 
αυτή την πορεία μετανάστευσηε 
και σε δεύτερο επίπεδο να φέ
ρουν πίσω αυτόν τον κόσμο», 
τόνισε.
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